
Referat fra tingmøte Brann NNM Fotball, innendørs. 

Narvik 2014 

Tid: Lørdag 8. Februar kl 1800 

Sted: Møterom Narvik Brannstasjon. 

 

Til stede: 

Andenes 

Loppa 

Hammerfest 

Avjovarri 

Tromsø 

Bodø 

Harstad 

Vefsn 

Namsos 

Brannskolen 

Alta 

Evenes/Tjeldsund 

Fauske 

Mo i Rana 

Narvik 

 

 

 

 

Referent: Vegard Johannessen 

Møte leder: Nils-Petter Nilsen 



Møtet: 

- Det foreslås å ha flere puljer dersom man har flere enn 15 påmeldte lag. (Maks 6 lag i hver 

pulje) Dette for å unngå for mange kamper pr lag i turneringen. 

 

- Det foreslås at lag som ikke møter til kamper kan blir straffet med utestengelse til neste års 

arrangement. 

 

- Sammenfattelse av hva som er protokollført på tingenene i årenes løp bør digitaliseres og 

legges på nettet. Da kan alle gå tilbake å sjekke protokollene til en hver tid. 

 

- Aktive spillere som har fast arbeidsforhold til det brannvesenet man stiller for, har rett til å 

delta. Spillere som ikke har et fast arbeidsforhold, må det søkes til arrangøren. 

 

- Det foreslåes “kameratkveld” på fredag med billig mat og drikke. Arrangørene må skaffe 

frem gode avtaler lokalt. Det henvises til “Tromsø modell NM 2012”. 

 

- NBIF anmoder at regler for vanlig fotball følges, regler for kunstgress og innendørs fotball. 

 

- Dommere bør være mer konsekvent, ta ting seriøst. 

 

- Neste års arrangør er Mo i Rana NNM 2015. ☺ 

 

- Det bestemmes at NNM helgen fortsatt skal arrangeres 2.helgen i Februar. 

 

- Lagledere oppfordres til å se/stille i finalene sammens med lagene sine. (Semifinaler/Finaler) 

Det er mye morsommere for de som spiller når det er mye publikum. Et tiltak kan være å 

stoppe busskjøring fra hallen i dette tidspunkt. 

 

- Arrangøren bes om å få bort at unger oppholder seg bak målene og i bane området. Dette er 

farlig! 

 

- Arrangøren bes om å oppdaterte facebook siden underveis i arrangementet hvis mulig. 

 

- Lagledere bes etterlyse spillere på facebook hvis man har lite/for lite spillere. 

 

- Alle lag bes om å låne spillere til andre lag som trenger, hvis mulighet. 

 

Møtet ferdig kl 2000 

 

 


